
КОРОСТИШІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
м.Коростишів

і

П Р О Т О К О Л
першого пленарного засідання 12 сесії міської ради VIII скликання

ЗО червня 2021 року

Загальний склад ради 
Обрано депутатів 
Міський голова 
Присутніх на сесії

Відсутні на сесії
Кворум для проведення сесії

сесійна зала міської ради

26 депутатів 
26 
1
24 депутата
1 міський голова
2 депутата

Під час сесії працювала електронна система поіменного голосування «Рада 
Голос», здійснено відео та аудіозапис даного засідання, сесія проведена у 
закритому режимі.

Перше пленарне засідання 12 сесії міської ради VIII скликання 
відкрив та вів міський голова Кохай І.М.

(Звучить гімн України та гімн міської територіальної громади).

Міський голова Кохан І.М. інформував щодо регламенту роботи 
дванадцятої (перше пленарне засідання) сесії міської ради VIII скликання, який 
встановлений відповідно до статті 51 Регламенту роботи Коростишівської 
міської ради VIII скликання, затвердженого рішенням II пленарного засідання 4 
(скликаної позачергово) сесії Коростишівської міської ради VIII скликання від 
29.12.2020 № 19.

Бондарчук С.В. звернувся із проханням вшанувати хвилиною мовчання 
пам’ять українського політичного діяча Романа Шухевича. А також згадав, що 
ЗО червня 1941 року було проголошено Акт відновлення української 
державності.

І. Слухали: Про обрання секретаріату.
Інформація міського голови Кохана І.М.

І.Виступили:
Депутат міської ради Єрмак Н.П. із пропозицією обрати до складу 

секретаріату депутатів: Криворучка С.П., Підкевича Е.В., Денисовця Ю.М.
Криворучко С.ІІ. запропонував кандидатуру Бричковського Ю.Л.
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Міський голова Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію 
Криворучка С.П. та Єрмак Н.П.

І. Вирішили: Обрати секретаріат першого пленарного засідання 12 
сесії у складі трьох депутатів: Підкевича Е.В., Денисовця Ю.М. та 
Бричковського Ю.Л.

Голосували: «За» - 24; «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували»-6
Прийнято

II. Слухали:Про порядок денний першого пленарного засідання 12 сесії 
міської ради VIII скликання.

Інформація міського голови Кохана І.М. щодо питань, які пропонуються 
на розгляд сесії відповідно до розпорядження міського голови від 07.06.2021 
№180 «Про скликання дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання»:

1. Про надання дозволу на розроблення документації із землеустрою.
2. Про затвердження документації із землеустрою.
3. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості).

4. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельних ділянок в натурі (на місцевості).

5. Про внесення змін до рішень Коростишівської міської ради.
6. Про розгляд клопотань АТ «Житомиробленерго».
7. Про розгляд заяви фізичної особи-підприємця.
8. Про розгляд заяв на поділ земельних ділянок.
9. Про погодження проекту землеустрою щодо організації території 

земельних часток (паїв) громадян-членів реформованого КСП «Промінь».
10. Про внесення змін до бюджету Коростишівської міської 

територіальної громади на 2021 рік.
11. Про надання дозволу на списання основних засобів з балансу КП 

«Коростишівський комунальник».
12. Про прийняття на баланс Коростишівської міської ради основних 

засобів.
13. Про внесення змін до рішення одинадцятої сесії восьмого 

скликання (друге пленарне засідання) міської ради від 31.05.2021 року №201..
14. Про оптимізацію бухгалтерських служб закладів позашкільної 

освіти Коростишівської міської ради.
15. Про внесення змін до Переліків першого та другого типу об’єктів 

оренди комунальної власності.
16. Про надання дозволу на виготовлення експертної грошової оцінки 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення.
17. Про припинення договору оренди земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення.
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18. Про затвердження Генеральних планів та планів зонування сіл 
Теснівка, Бобрик, Більківці, Козак Коростишівської міської ради Житомирської 
області.

19. Про перейменування провулку Горького в м.Коростишеві.
20. Про затвердження структури та чисельності комунальної установи 

«Комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Коростишівської міської ради.
21. Про внесення змін до Програми соціально-економічного розвитку 

населених пунктів Коростишівської міської ради на 2021 рік.
22. Про встановлення місцевих податків та зборів на території 

Коростишівської міської територіальної громади.
23. Про дострокове припинення договору оренди нерухомого майна 

комунальної власності Коростишівської міської ради, укладеного з ПАТ 
«У кртелекомом».

24. Про внесення змін до рішення другої (позачергової) сесії 
Коростишівської міської ради восьмого скликання від 08.12.2020 року №10 
«Про утворення виконавчого комітету Коростишівської міської ради та 
затвердження його персонального складу».

25. Про внесення змін до рішення другої (позачергової) сесії міської 
ради від 08.12.2020 року №6 «Про затвердження персонального складу 
постійних комісій Коростишівської міської ради VIII скликання».

26. Про затвердження структури та штатної чисельності 
Коростишівської міської ради в новій редакції..

27. Про звернення депутатів Коростишівської міської ради щодо 
недопущення знищення системи адресної доставки пенсій та соціальних виплат 
сільським пенсіонерам.

II. Виступили:
Путято Є.В. із доповненням до порядку денного питань, які були 

розглянуті на профільній комісії:
1. Про подолання вето (ФГ «Здвиж», КСП «Промінь»),
2. Про затвердження Статуту Комунального підприємства «Дубовець» 

Коростишівської міської ради Коростишівського району Житомирської області в 
новій редакції.

3. Про продовження договору оренди з управлінням праці.

Прокопенко С.В. із доповненням до порядку денного питань, які були 
розглянуті на профільній комісії:

1. Про поновлення договору оренди земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення.

2. Про надання дозволу на розроблення технічної документації Плай-
Плюс.

3. Про подолання вето. (ФГ «Здвиж»).

Кохан І.М . зазначив, що двохтижневий термін подолання вето по ФГ
«Здвиж» вже пройшов.



Войцехівський О.Г. із проханням надати слово представникам по 
вул.Г вардійська.

Бондарчук С.В. про зняття з розгляду питання «Про надання соціальної 
послуги (створення відділення денного догляду) для дітей та молоді з 
інвалідністю.».

Бондарчук С.В. із доповненням до порядку денного:
1. Про інформацію Бондарчука С.В. щодо оптимізації та скорочення у 

фінансовому управлінні міської ради.

Вдовіна О.В. із доповненням до порядку денного:
1. Про депутатський запит Вдовіної О.В. щодо ремонту 

прибудинкової території по вул.Соборна Площа.
2. Про депутатський запит щодо виділення матеріальної допомоги 

сім’ї Закірових на лікування дитини.

Підкевич Е.В. щодо звернення інваліда Шульги Н.І. про ремонт дороги по 
вул.Героїв Небесної Сотні.

Денисовець Ю.М. із запитанням до міського голови про дату звітування 
перед громадою.

Кохан І.М. із відповіддю про те, що звітування відбудеться після сесії о 
16:00.

Денисовець Ю.М. зауважив, що дана інформація ніде не зазначена.
Кохан І.М. відповів, що ведеться пряма трансляція, тому вся інформація 

завжди оприлюднена.
Юзефович Ю.М. запропонувала подати в газету оголошення про 

звітування голови щоб громадськість була належно повідомлена.
Кохан І.М. поставив на голосування порядок денний І пленарного 

засідання 12 сесії зі змінами та доповненнями.

ІІ.Вирішили: Затвердити порядок денний першого пленарного 
засідання 12 сесії міської ради зі змінами та доповненнями.

1. Про надання дозволу на розроблення документації із землеустрою.
2. Про затвердження документації із землеустрою.
3. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості).

4. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельних ділянок в натурі (на місцевості).

5. Про внесення змін до рішень Коростишівської міської ради.
6. Про розгляд клопотань АТ «Житомиробленерго».
7. Про розгляд заяви фізичної особи-підприємця.
8. Про розгляд заяв на поділ земельних ділянок.
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9. Про погодження проекту землеустрою щодо організації території 
земельних часток (паїв) громадян-членів реформованого КСП «Промінь».

10. Про внесення змін до бюджету Коростишівської міської 
територіальної громади на 2021 рік.

11. Про надання дозволу на списання основних засобів з балансу КГІ 
«Коростишівський комунальник».

12. Про прийняття на баланс Коростишівської міської ради основних 
засобів.

13. Про внесення змін до рішення одинадцятої сесії восьмого 
скликання (друге пленарне засідання) міської ради від 31.05.2021 року №201.

14. Про оптимізацію бухгалтерських служб закладів позашкільної 
освіти Коростишівської міської ради.

15. Про внесення змін до Переліків першого та другого типу об’єктів 
оренди комунальної власності.

16. Про надання дозволу на виготовлення експертної грошової оцінки 
земельної ділянки несільськогосподарського призначення.

17. Про припинення договору оренди земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення.

18. Про затвердження Генеральних планів та планів зонування сіл 
Теснівка, Бобрик, Більківці, Козак Коростишівської міської ради Житомирської 
області.

19. Про перейменування провулку Горького в м.Коростишеві.
20. Про затвердження структури та чисельності комунальної установи 

«Комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Коростишівської міської ради.
21. Про внесення змін до Програми соціально-економічного розвитку 

населених пунктів Коростишівської міської ради на 2021 рік.
22. Про встановлення місцевих податків та зборів на території 

Коростишівської міської територіальної громади.
23. Про дострокове припинення договору оренди нерухомого майна 

комунальної власності Коростишівської міської ради, укладеного з ПАТ 
«Укртелекомом».

24. Про внесення змін до рішення другої (позачергової) сесії 
Коростишівської міської ради восьмого скликання від 08.12.2020 року №10 
«Про утворення виконавчого комітету Коростишівської міської ради та 
затвердження його персонального складу».

25. Про внесення змін до рішення другої (позачергової) сесії міської 
ради від 08.12.2020 року №6 «Про затвердження персонального складу 
постійних комісій Коростишівської міської ради VIII скликання».

26. Про затвердження структури та штатної чисельності 
Коростишівської міської ради в новій редакції.

27. Про звернення депутатів Коростишівської міської ради щодо 
недопущення знищення системи адресної доставки пенсій та соціальних виплат 
сільським пенсіонерам.

28. Про надання дозволу на розроблення технічної документації Плай-
Плюс.

5



ЗО. Про інформацію Бондарчука С.В. щодо оптимізації та скорочення у 
фінансовому управлінні міської ради.

Голосували:«За» - 25; «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» -0
Прийнято

Порядок денний першого пленарного засідання І пленарного засідання 
12 сесії міської ради затверджено.

Лукомський М.Ю. із проханням розглянути першочергово питання «Про 
надання дозволу на розроблення технічної документації Плай-Плюс.»

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію Лукомського М.Ю.

Голосували:«За» -16; «проти» - 0, «утримались» - 9, «не голосували» -0
Прийнято

Криворучко С.П. із проханням розглянути першочергово питання «Про 
внесення змін до бюджету Коростишівської міської територіальної громади на 
2021 рік.»

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію Криворучка С.П.

Голосували:«За» - 23; «проти» - 0, «утримались» - 2, «не голосували» -0
Прийнято

III. Слухали: Про внесення змін до бюджету Коростишівської міської 
територіальної громади на 2021 рік

Інформація начальника фінансового управління міської ради Якименка 
А.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

III. Виступили:
Лукомський М.Ю. із проханням виділити кошти в сумі 80 тис.грн. на 

ремонт спортивного залу в приміщенні відділу поліції №2.
Вдовіна О.В. підтримала пропозицію Лукомського М.Ю.
Юзефович Ю.М. зауважила, що кошти повинні бути розподілені 

правильно, а також згадала про комісію з питань наповнення бюджету.
Вдовіна О.В. із проханням виділити кошти на лікування дитини сім’ї 

Закірових.
Защипас Є.А. підтримав Вдовіну О.В.
Бондарчук С.В. зауважив про нецільове використання коштів в частині 

КП «Дубовець». А також додав, що необхідно виділити кошти в сумі 18 тис.грн. 
на оплату оренди за сцену.
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V

Підкевич Е.В. із проханням виділити кошти на лікування дитини 
гр.Рзаєвої.

Бондарчук С.В. із пропозицією збільшити суму коштів на придбання 
матеріалів для проведення капітального ремонту для КНП «ЦПМСД» 
Коростишівської міської ради з 200 тис.грн. до 300 тис.грн.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

Голосували: «За» - 8; «Проти»-0; «Утримались» -13; «Не голосували»-4
Рішення не прийнято

Бондарчук С.В. запропонував голосувати по пунктам окремо.

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 1: кошти, раніше заплановані 
в кошторисі відділу освіти, молоді та спорту Коростишівської міської ради по 
загальному та спеціальному фондах на 2021 рік перемістити, а саме:

для забезпечення надання допомоги дітям-сиротам та дітям, 
позбавлених батьківського піклування, яким виповнюється 18 років в сумі
3620.00 грн.;

для Будинку дитячої творчості для оплати послуг з навчання з 
охорони праці в сумі 860,00 грн.;

для Вільнянського ліцею для навчання педагогічного персоналу в 
сумі 1500,00 грн;

для ЗОШ №1 для оплати послуг розподілу природного газу в сумі
18000.00 грн.;

для ЗОШ №3 для придбання протипожежного рятувального та 
захисного обладнання, технічного обслуговування вогнегасників, оплата 
протипожежних послуг з монтажу системи блискавко захисту, оплата за 
надання послуг щодо вимірювання опору заземлення та виготовлення ПКД на 
монтаж системи блискавко захисту в сумі 77344,00 грн. (залишки освітньої 
субвенції).

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для Коростишівської 
ЗОШ І-ІІІ ступенів №3 для оплати за навчальне обладнання для початкової 
школи та на придбання обладнання для їдальні в сумі 2400000,00 грн. (залишки 
освітньої субвенції).

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для З ДО №13 для 
оплати послуг повірки засобів вимірювальної техніки, повірки манометрів та 
термометрів, техогляду та перезарядки вогнегасників, електротехнічного 
вимірювання омічного опору в сумі 18000,00 грн.

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для ДНЗ №5 для 
оплати електроенергії, оплати відрядження, оплати за послуги з технічного 
обслуговування складових газорозподільної системи, оплати за технічне 
обслуговування шафового регуляторного пункту, оплати за надані послуги з 
вимірювання омічного опору та з прочищення каналізації в сумі 9240,00 грн.

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для оплати 
електроенергії в сумі 2000,00 грн.
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Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для оплати
електроенергії в сумі 2500,00 грн.

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для оплати
електроенергії в сумі 2490,00 грн.

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для Ліцею №5 імені 
Т.Г.Шевченка для придбання шкільних меблів в сумі 180000,00 грн. (залишки 
освітньої субвенції).

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для Стрижівського 
ліцею для оплати наданих послуг з розробки технічної документації для 
отримання дозволу на викиди забруднюючих речовин у атмосферне повітря 
стаціонарними джерелами в сумі 6000,00 грн.

Здійснити переміщення коштів в кошторисі видатків для ЗОНІ №3 для 
оплати заходів пов’язаних із забезпеченням пожежної безпеки в сумі 20000,00 
грн. (залишки освітньої субвенції).

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 2: кошти, раніше передбачені 
в кошторисі по КПКВК 1014081 «Забезпечення діяльності інших закладів в 
галузі культури та мистецтва» в сумі 26 000,00 грн. перемістити на КПКВК 
1010160 «Керівництво і управління у відповідній сфері у містах (місті Києві), 
селищах, селах, територіальних громадах» на зарплатну плату з нарахуваннями.

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 3: кошти, раніше заплановані 
на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 
земельної ділянки за адресою: м.Коростишів, вул.Шевченка, 40 в сумі 80 000,00 
грн., та кошти заплановані на оплату енергоносіїв Коростишівської міської ради 
в сумі 19 800,00 грн., спрямувати на послуги з розробки локальної бази даних 
земельних ресурсів Коростишівської міської ради Житомирської області у сумі 
49 900,00 грн. та на послуги по зведенню картографії по земельних ділянок 
Коростишівської міської ради, проведенню аналітики та підготовки звіту у сумі 
49 900, 00 грн.

Голосували: «За» - 9; «Проти»-0; «Утримались» -15; «Не голосували»-1
Не прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 4: кошти, раніше передбачені 
на капітальний ремонт квартир згідно Програми забезпечення житлом дітей- 
сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування та осіб з їх числа на 2018- 
2022 роки в сумі 1000 000,00 грн. спрямувати на придбання меблів, побутової 
техніки та інші предмети тривалого вжитку в сумі 50 000,00 грн. та поточний 
ремонт квартир Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених
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батьківського піклування та осіб з їх числа на 2018-2022 роки в сумі 50 000,00 
грн.

Голосували: «За» - 24; «Проти»-0; «Утримались» -1; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 5: кошти з депутатського 
фонду в сумі 100 000,00 грн. спрямувати на виплату матеріальної допомоги 
громадянам в грошовій формі згідно депутатських висновків.

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 6: кошти раніше передбачені 
на компенсацію виплат послуг зв’язку «Укртелеком» у сумі 50,000,00 грн. 
спрямувати на виплату матеріальної допомоги громадянам в грошовій формі.

Голосували: «За» - 23; «Проти»-0; «Утримались» -2; «Не голосували»-0
Прийнято

Бондарчук С.В. із пропозицією голосувати пункт 7 окремо по 
підпунктам.

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 7.1: збільшити дохідну та 
видаткову частину міського бюджету на 2 790,63 тис.грн., а саме оплата послуг 
медогляду та бактеріологічне дослідження працівників закладів освіти - 262,43 
тис.грн.

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 7.2: співфінансування 
субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на забезпечення якісної, 
сучасної та доступної загальної середньої освіти «Нова українська школа» -  
182,5 тис. грн..

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-!)
Прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 7.3: Співфінансування 30 % 
вартості шкільного автобуса для ліцею №5 ім. Т.Г. Шевченка Коростишівської 
міської ради -  650,0 тис. грн.

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято
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Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.4: придбання та 
встановлення металопластикових вікон в КУ «Центр комплексної реабілітації 
для дітей та осіб з інвалідністю» Коростишівської міської ради за адресою вул. 
Святотроїцька, 18- 17,7 тис.грн.

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.5: КП «Дубовець» на 
облаштування території Коростишівського каньйону - 300,0 тис.грн.: 

підведення лінії електромереж та їх підключення; 
грейдерування та підсипка дороги, облаштування паркувальних 
місць - 100,0 тис.грн;
придбання контейнерів ТПВ - 25,0 тис.грн.;
придбання інвентарю для прибирання території - 25,0 тис.грн.

Голосували: «За»-11; «Проти»-1; «Утримались» -12; «Не голосували»-1
Не прийнято

Зубро О.В. аргументувала свою позицію щодо голосування даного 
пункту. Зауважила, що вона є депутатом міської ради з 2017 року, але за всі 
роки у с.Бобрик та у с.Теснівка було зрізано всього 10 дерев та зроблено одну 
дорогу. Звернулася із запитанням чому досі відсутнє освітлення вулиць даних 
населених пунктів.

Юзефович Ю.М. зазначила, що розвиток каньйону - це кошти до 
бюджету.

Путято Є.В. звернувся до Зубро О.В. із зауваженням про те, що вона 
голосувала проти наповнення бюджету на минулих сесіях.

Бричковський Ю.Л. додав, що виділення коштів необхідно щоб навести 
благоустрій на території каньйону.

Войцехівський О.Г. із обуренням до даного пункту. Додав, що каньйон 
має розвиватись, але не рахунок міського бюджету.

Юзефович Ю.М. із запитанням до заступника КП «Коростишівський 
комунальник» Войцехівського О.Г. щодо сплати міською радою боргів даного 
підприємства.

Войцехівський О.Г. із відповіддю, що щоденно Комунальник вивозить 
сміття та прибирає стихійні сміттєзвалища.

Юзефович Ю.М. наголосила, що Войцехівський О.Г. знецінює роботу 
депутатів міської ради.

Кохан І.М. звернувся до депутатів підтримати даний пункт, так як 
потрібно дати можливість КП « Дубовець» запрацювати, а першим кроком до 
цього є співфінансування з міського бюджету.

Підкевич Е.В. підтримав міського голову та додав, що якщо рішення по 
даному підприємству не прийметься, то варто передати його установі, з якою 
каньйон буде розвиватися.
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Сарапійчук Ю.Л. із запитанням про проведення аналізу щодо виділення 
саме такої суми на розвиток підприємства.

Войцехівський О.Г. із проханням надати слово гр.Стовпчатому В.І.
Гр.Стовпчатий В.І. висловив власну думку з даного питання.
Путято Є.В. запропонував повернутися до голосування по даному 

пункту.
Защипає Є.А. звернувся із проханням підтримати розвиток КГІ 

«Дубовець», наголосивши, що вкладення коштів та крок назустріч принесе 
користь і, звичайно, наповнення до міського бюджету. Секретар міської ради 
інформував, що для початку роботи необхідно першочергово встановити 
сторожову споруду, стоянку, камери відео спостереження, а також освітлення 
території каньйону.

Кохай І.М. поставив на голосування повернення до голосування.

Голосували: «За»-11; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-14
Не прийнято

Криворучко С.П. із пропозицією зменшити суму з 300 до 200 тис.грн.
Макаренко В.В нагадав, що на засіданні виконавчого комітету було 

прийнято рішення про встановлення тарифу на проїзд до каньйону у розмірі 130 
грн., а вхід мешканцям - безкоштовно.

Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію Криворучка С.П.

Голосували: «За»-11; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-14
Не прийнято

Войцехівський О.Г. із запитанням до секретаря про ціну шлагбаума.
Защипас Є.А. із відповіддю, що шлагбаум буде встановлено абсолютно 

безкоштовно.
Войцехівський О.Г. із пропозицією відкласти дане питання на 

довивчення та обговорити все колегіально.
Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію виділити кошти в сумі 

150 тис.грн.

Голосували: «За»-11; «Проти»-0; «Утримались» -1; «Не голосували»-13
Не прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пункт 7.6: КП «Коростишівський 
комунальник» на погашення податкового боргу в сумі 139,0 тис. грн.

Голосували: «За»-20; «Проти»-0; «Утримались» -2; «Не голосували»-3
Прийнято

Юзефович Ю.М. із пропозицією організувати нараду щоб проаналізувати 
ефективність та роботу КП «Коростишівський комунальник».
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Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.7: КП «Коростишівський 
комунальник» на заміну гусеничних траків та ведучих зірок Бульдозера ДЗ-171- 
150,0 тис.грн.

Голосували: «3а»-23; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-2
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.8: КП «Коростишівський 
комунальник» на придбання та встановлення навісного обладнання сміттєвоза -  
контейнеровоза КО 413- 500,0 тис. грн.

Голосували: «За»-24; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-1
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.9: КП «Коростишівський 
комунальник» на придбання міні трактора та роторної косарки -  100,0 тис.грн.

Голосували: «За»-24; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-1
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.10: КП «Коростишівська 
комунальна служба» на придбання запасних частин, авторезини, та матеріалів 
для ремонту транспортних засобів -  25,0 тис.грн.

Голосували: «За»-24; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-1
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.11: Коростишівська ДГІ1 
Головного управління ДПС у Житомирській області на реалізацію міської 
програми розвитку Коростишівської державної податкової інспекції Головного 
управління ДПС у Житомирській області щодо облаштування сервісних центрів 
обслуговування платників на 2021-2022 роки -  50,0 тис.грн.

Голосували: «За»-25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.12: На соціальний захист 
(компенсація виплат фізичним особам, яки надають соціальні послуги по 
догляду та на компенсацію за перевезення залізничним транспортом пільгових 
категорій громадян) -  214,0 тис.грн.

Голосували: «За»-24; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-0
Прийнято
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Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.13: КНП «Центр первинної 
медико-санітарної допомоги» Коростишівської міської ради на придбання 
матеріалів для проведення капітального ремонту -  200,0 тис.

Голосували: «За» -11; «Проти»-0; «Утримались» -6; «Не голосували»-8
Не прийнято

Татура В.Є. із проханням виділити кошти в сумі 300 тис.грн.
Юзефович Ю.М. із проханням надати детальний перелік того, на що 

підуть дані кошти.
Бондарчук С.В. із проханням поставити на голосування виділення коштів 

в сумі 300 тис.грн.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію Бондарчука С.В.

Голосували: «За»-16; «Проти»-1; «Утримались» -4; «Не голосували»-4
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.14: Коростишівському ВП 
ГУНП в Житомирській області на заміну вікон у спортивному залі -  80,0 
тис.грн.

Голосували: «За»-24; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-1
Прийнято

Вдовіна О.В. із проханням виділити кошти на лікування Закірова Д.Д.
Защипає Є.А. підтримав Вдовіну О.В. і закликав депутатів проголосувати 

за надання допомоги.
Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.15: на матеріальну допомогу 

гр. Закірову Денису Володимировичу на лікування його сина Закірова Дамира 
Денисовича -  50,0 тис.грн.

Голосували: «За»-24; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-1
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.16: на матеріальну допомогу 
гр. Рзаєвій Світлані Петрівні на лікування її дочки Рзаєвої Рози Азеровни -  28,0 
тис.грн.

Голосували: «За»-24; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-!
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.17: поточний ремонт вул..
Коцюбинського -  25,0 тис.грн.

Голосували: «За»-25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято
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Кохан І.М. поставив на голосування пункт 7.17: співфінансування 
державної програми по забезпеченню ноутбуками закладів освіти -  540,0 
тис.грн.

Голосували: «За»-25; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-!)
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 8: Кошти раніше заплановані 
на заробітну плату з нарахуваннями в кошторисі видатків по КПКВК 1014081 
«Забезпечення діяльності інших закладів в галузі культури та мистецтва» в сумі 
16 000,00грн. перемістити на КПКВК 014082«3абезпечення діяльності інших 
заходів в галузі культури та мистецтва» на оплату послуг по встановленню 
сцени.

Голосували: «За»-25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 9: Прийняти іншу субвенцію з 
бюджету Старосілецької сільської громади в сумі 36,0 тис грн., а саме:

- надання фінансової підтримки КНП «ЦПМСД» Коростишівської міської 
ради АЗПСМ с. Кам’яний Брід на придбання паливно-мастильних матеріалів 
для обслуговування населення Старосілецької сільської територіальної громади 
-  10,0 тис.грн.;

- надання фінансової підтримки КУ «Інклюзивно-ресурсний центр» 
Коростишівської міської ради для надання послуг особам з особливими 
освітніми потребами, дітям, які проживають на території Старосілецької 
сільської ради -  26,0 тис.грн.

Голосували: «За»-25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 10: Прийняти субвенцію на 
забезпечення якісної, сучасної та доступної загальної середньої освіти «Нова 
українська школа» в сумі 855 051,00 грн.

Голосували: «За»-25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-!)
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 11: Прийняти субвенцію з 
державного бюджету місцевим бюджетам на реалізацію заходів, спрямованих 
на підвищення доступності широкосмугового доступу до Інтернету в сільській 
місцевості в сумі 856 323,00 грн.

Голосували: «За»-25; «Проти»-!); «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято
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Кохан І.М. поставив на голосування пункт 12: Прийняти субвенцію з 
місцевого бюджету на здійснення підтримки окремих закладів та заходів у 
системі охорони здоров’я за рахунок відповідної субвенції з державного 
бюджету на лікування хворих на цукровий і нецукровий діабет -  501 300,00 
грн.

Голосували: «3а»-23; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-2
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 13: Кошти, раніше заплановані 
на заробітну плату в кошторисі Центру професійного розвитку педагогічних 
працівників в сумі 20 000,00 грн. спрямувати на оплату послуг повірки газового 
лічильника та коректора ліцею № 2.

Голосували: «За»-25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради зі змінами та доповненнями вцілому.

III. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
бюджету Коростишівської міської територіальної громади на 2021 рік» зі 
змінами та доповненнями вцілому.

Голосували: «За» - 25; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосувалн»-0
Рішення прийнято

Депутати міської ради Мартинюк І. В., Юзефович Ю.М., Нагорна Н.П.,
Денисовецъ Ю.М. та Криворучко С.П. відлучились від роботи сесії.

Міський голова оголосив перерву на 20хв.

Після перерви.

IV. Слухали: Про дообрання секретаріату.
Бондарчук С.В. запропонував дообрати до складу секретаріату депутата 

Лукомського М.Ю.

IV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію Бондарчука С.В.

ІУ.Вирішили: Дообати до складу секретаріату Лукомського М.Ю.

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Прийнято
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/  /

У.Слухали: Про погодження проекту землеустрою щодо організації 
території земельних часток (паїв) громадян-членів реформованого КСП 
«Промінь».

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

У.Виступили:
Кохан І.М. повідомив, що питання про надання дозволу «Плай-Плюс» 

може бути розглянуто після прийняття рішення по питанню «Про погодження 
проекту землеустрою щодо організації території земельних часток (паїв) 
громадян-членів реформованого КСП «Промінь».

Підкевич Е.В. із запитанням про що йдеться в даному рішенні.
Кохан І.М. із відповіддю: про подолання вето.
Путято Є.В. із запитанням до начальника відділу земельних відносин та 

екології міської ради Хом’якова В.Г. щодо запиту про надання інформаційної 
довідки на дану ділянку.

Путято Є.В. додав, що суд зобов’язав міського голову повторно 
розглянути це питання.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 
питання прийняти, як рішення ради. Закликав депутатів не голосувати за даний 
проект рішення.

V. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про погодження проекту 
землеустрою щодо організації території земельних часток (паїв) громадян- 
членів реформованого КСП «Промінь».

Голосували: «За»-1; «Проти»-10; «Утримались»-11; «Не голосували»-0.
Рішення не прийнято

VI. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної 
документації Плай-Плюс.

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VI. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням про те, хто формував даний проект рішення. 

Звернувся із запитанням до начальника відділу земельних відносин та екології 
щодо категорії даної земельної ділянки, а також про визнання, що вона є 
пайовим фондом.

Хом’яков Г.В. із відповіддю, що він визнає, що дана ділянка є пайовим 
фондом.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 
питання прийняти, як рішення ради.

VI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення технічної документації Плай-Плюс.»
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Голосували: «За»-16; «Проти»-2; «Утримались»-2; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

VII. Слухали: Про надання дозволу на розроблення документації із 
землеустрою

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради, враховуючи зміни: гр.Фірсову, 
гр.Карплюку - погодити, заяву гр.Марченко - не враховувати.

VII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення документації із землеустрою» зі змінами.

Голосували: «За»- 17; «Проти»-0; «Утримались»-3; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

VIII. Слухали: Про затвердження документації із землеустрою
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VIII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
документації із землеустрою».

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

IX. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

IX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

IX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)»

Голосували: «За»-19; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

17



X. Слухали:Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

X. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

X, Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження • «• •технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості)»

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XI. Слухали:Про внесення змін до рішень Коростишівської міської
ради

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
рішень Коростишівської міської ради»

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XII. Слухали: Про розгляд клопотань АТ «Житомиробленерго»
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд клопотань 
АТ «Житомиробленерго»

Голосували: «За»- 19; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

XIII. Слухали: Про розгляд заяви фізичної особи-підприємця
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Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIII. Виступили;
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

Голосували: «За»- 12; «Проти»-1; «Утримались»-2; «Не голосували»-5.
Рішення не прийнято

XIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви 
фізичної особи-підприємця»

Голосували: «За»-14; «Проти»-0; «Утримались»-3; «Не голосували»-3.
Рішення прийнято

XIV. Слухали:Про розгляд заяв на поділ земельних ділянок
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XIV. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяв на 
поділ земельних ділянок»

Голосували: «За»-15; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-4.
Рішення прийнято

XV. Слухали:Про надання дозволу на списання основних засобів з 
балансу КП «Коростишівський комунальник»

Інформація начальника фінансово-господарського відділу міської ради 
Яковенко Є.П. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
списання основних засобів з балансу КП «Коростишівський комунальник».

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Прийнято
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ХУІ.Слухали;Про прийняття на баланс Коростишівської міської ради 
основних засобів

Інформація начальника фінансово-господарського відділу міської ради 
Яковенко Є.П. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХУІ.Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XVI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про прийняття на 
баланс Коростишівської міської ради основних засобів»

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XVII. Слухали: Про внесення змін до Програми соціально- 
економічного розвитку населених пунктів Коростишівської міської ради на 
2021 рік.

Інформація начальника відділу житлово-комунального господарства 
міської ради Загарія І.С. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XVII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради з доповненнями.

XVII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
Програми соціально-економічного розвитку населених пунктів 
Коростишівської міської ради на 2021 рік» з доповненнями.

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

ХУПІ.Слухали:Про встановлення місцевих податків та зборів на 
території Коростишівської міської територіальної громади

Інформація начальника фінансового управління міської ради Якименка 
А.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XVIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XVIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про встановлення 
місцевих податків та зборів на території Коростишівської міської 
територіальної громади)»

Голосували: «За»-19; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-!.
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Рішення прийнято

ХІХ.Слухали:Про затвердження технічної документації «ФОП 
Антонюк»

Інформація Антонюка Є.В. щодо обґрунтування даного питання.

XIX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XIX. Вирішили; Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
технічної документації «ФОП Антонюк».

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

Міський голова Кохан І.М. оголосив перше пленарне засідання 12 сесії
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